



We are the Boys in Red We are CSK

Special Edition



Chan Sui Ki (La Salle) College



Vision & Mission

Our vision is to teach minds, touch hearts and transform lives. We believe that every student is capable of developing his potential to the full through the Lasallian Spirit of Faith, Zeal and Community.

Our mission is to provide a human and Christian education for the young. We are committed to forming a school community which puts the highest human and Christian values within reach of students so that they can become people with integrity and with an eagerness to serve others.

The school motto *Laus Deo Semper* means literally Praise God Always. This reminds us to put God first in our lives.

願景和使命

我們的願景是牧養人靈、觸動心靈、改變生命。我們相信學生透過認識及實踐喇沙精神,能充分發展他們的潛能。我們的喇沙精神是以信德、熱誠及團隊精神為主。

我們的使命是為學生提供人本和基督的教育,並對貧困或需援助的孩童特別關注。我們致力營造一個以天主基督為中心、以人為本的學習社群,使學生具誠信和樂意服務別人。

校訓 Laus Deo Semper 意思是「時常讚美天主」,藉此提醒師生以顯揚上主之聖名為依歸。





Class Structure 班級編制

Class Level 級別	S1	S2	S 3	S4	S 5	S6
No. of Classes 班級數目	4	4	4	4	4	4

Curriculum and Medium of Instruction 課程及教學語言

English as the medium of instruction 以英文為教學語言

English Language, Mathematics, Integrated Science, Integrated Humanities, Computer Literacy, Religious Studies, Music, Visual Arts, Physical Education 英國語文、數學、綜合科學、綜合人文、電腦認知、宗教、音樂、視覺藝術、體育

Chinese as the medium of instruction 以中文為教學語言

中國語文、中國歷史、普通話





Student Development 學生成長

We encourage students to take part in various activities and competitions, helping students develop confidence, positive values and leadership.

我們注重全人發展,鼓勵學生參與不同活動和比賽,幫助學生建立自信、正面的價值觀和領導才能。













